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Soutěž o nejhezčí foto. 

 

    Na stránkách facebooku „Záryby/Martinov - o čem se mluví“, proběhla soutěž o nejhezčí foto. Podmínky byly 

jednoduché. Fotka musela být z naší obce. Během jednoho týdne se do soutěže zařadilo neuvěřitelných 75 fotografií. 

 O pořadí rozhodly like (like = hlas) ostatních a odměnou jim bylo lízátko a balónek se znakem obce.  Představuji tři 

nejlepší fota! Na straně 16 najdete další fotky, jedná se o náhodný výběr ze všech soutěžících fotek.  

Hana Machová  

 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Ing. Jiří Kutílek    
 

 

Schválený rozpočet na rok 2021          v tis. Kč 

Příjmy     
Daňové příjmy   13846,00 

Odvody z loterií   93,00 

Místní a správní popl.   670,00 

Nájemné   144,00 

Ostatní příjmy   1206,00 

Transfery ze SR a Kraje    176,00 

Převody vlastním fondům   1000,00 

Celkem   17135,00 

Financování   2880,00 

Příjmy včetně financování   20015,00 

Výdaje     

Vnitřní obchod 2141 1,00 

Silnice 2212 640,00 

Ostatní zál.poz.kom. 2219 1400,00 

Pitná voda 2310 350,00 

Kanalizace 2321 388,00 

Drobné vodní toky 2333 50,00 

Vodní díla 2341 60,00 

MŠ - neinvestiční přísp. PO 3111 590,00 

MŠ - ostatní náklady 3111 730,00 

ZŠ - neinvestiční přísp. PO 3113 860,00 

ZŠ - ostatní náklady 3113 1000,00 

ŠJ 3141 269,00 

Knihovna 3314 46,00 

Ost. náležit. Kultury - kronika 3319 15,00 

Místní památky 3326 280,00 

Místní rozhlas, zpravodaj 3349 95,00 

SPOZ 3399 35,00 

Sportovní zařízení  3412 10,00 

Tělových. čin. - neinvest.transf. 3419 110,00 

Zájmová čin. 3429 420,00 

Ordinace 3511 46,00 

Veřejné osvětlení 3631 410,00 

Územní plán 3635 750,00 

Komunální služby 3639 1206,00 

Nebezp.odapady 3721 204,00 

Komunální odpady 3722 1087,00 

Tříděné odpady 3725 450,00 

Staré skládky 3729 180,00 

Veřejná zeleň 3745 2021,00 

Pečovatelská služba 4351 15,00 

Podpora krizového řízení 5274 30,00 

Požární ochrana 5512 230,00 

Zastupitelstvo obce 6112 1 134,00 

Činnost místní správy 6171 1937,00 

Bankovní služby 6310 115,00 

Pojištění 6320 50,00 

Ostat.finanční operace 6399 800,00 

Převody vlastním fondům 6330 1000,00 

Uhrazené splátky z úvěru 8124 1 001,00 

Celkem výdaje   20015,00 



 
 

PARKOVÁNÍ NA CHODNÍKU 
 

Obec řeší již opakovaně stížnosti na parkování na chodníku. V Zárybech a Martinově nemáme chodníků mnoho a 

většina jich je ještě ve špatném stavu. Přesto je to důležitý prvek zajišťující 

bezpečný průchod obcí. Obec usiluje o vybudování chodníku po celé délce 

hlavní komunikace obcí. Něco málo je hotové, další se mají realizovat letos, 

na další připravujeme projekty. Bohužel se stává, že na těchto chodnících 

parkují občané svými vozy a co hůř nenechají na chodníku vůbec žádný 

průchod. Chodci pak musí vozidla obcházet po silnici. Pro vitální lidi to není 

zcela bezpečné vstupovat do vozovky ze stínu zaparkovaného vozu. 

Chodníky ale využívají i občané rizikovějších skupin, mezi které patří děti, 

rodiče s kočárky, senioři a osoby s berlemi či na invalidních vozících. Pro 

bezpečný průchod chodníku je zapotřebí zachovat mezeru minimálně 70cm.   

 

Na dopravním inspektorátu jsem v minulosti dostal odpověď: Policie ČR pokutuje řidiče na základě zákona o silničním 

provozu č. 361/200 Sb., paragraf 53 odstavec 2, kde je psáno: „Jiní účastníci provozu na pozemních komunikacích než 

chodci nesmějí chodníku nebo stezky pro chodce užívat, pokud není v tomto zákoně stanoveno jinak.“. V případě že je 

chodník neprůchodný a nelze ihned na místě zjednat nápravu, řeší policie přestupek pokutou a navíc odtažením vozidla. 

Apeluji tedy na řidiče, aby k parkování využívaly jiné prostory. Většina rodinných domů má na svém pozemku místo 

na parkování. A rozhodně je bezpečnější nechat vozidlo na silnici, nežli jej nechat na chodníku a na silnici poslat chodce. 

A to i za předpokladu, že se tím zpomalí průjezd obcí vozidly. 

Předem děkuji 

Tomáš Mach, místostarosta. 

 

Vybírání poplatku za odpady a za psy v roce 2021 

V letošním roce dle Obecně závazné vyhlášky č.1/2016 zůstává poplatek za odpady stejný tj.650 Kč za rok na osobu. 

Poplatek za psy rovněž zůstává stejný tj. 50 Kč za prvého a 75 Kč za druhého a dalšího psa téhož držitele. Tyto 

poplatky mohou občané platit takto: 1) Převodem na účet obce v KB, č. účtu 6524171/0100, kdy variabilní symbol 

platby je vždy číslo popisné a příslušný rok, za které je platba  hrazena (např: u čísla popisného 1, kde jsou přihlášení 

4 občané a nahlášen 1 pes, bude platba 2650 Kč a variabilní symbol 12021, u č.p. 11 je v.s. 112021 a u č.p. 111 je 

v.s. 1112021). 2) V hotovosti na obecním úřadě v týdnu od pondělí 22.2. do pátku 26.2.2020 za odpady na I.pololetí 

nebo na celý rok a za psy na celý rok. Hotovostní platbu mohou občané provést v tomto týdnu v těchto hodinách: Po 

a St 8.00 - 12.00, 13.00 - 17.00 hod., Út a Čt 8.00 - 15.00 hod. a Pá 8.00 - 13.00. Úplné znění OZV č. 1/2016 včetně 

osvobození je na našich webových stránkách.  

 

Kapříci v Zárybech 
 

V čase vánočních zázraků se i u nás v Zárybech stal jeden zázrak. Na náš 

rybníček se vrátili první dva kapříci, které náš vodník Ferda Zárybák vyměnil s 

jedním kupcem za barevné pentličky. Kapříkům již u kupce skončila služba, a 

protože na dobromyslného vodníka Ferdu nikdy nezapomněli, rozhodli se na 

stará kolena vrátit zpět do Zárybskeho rybníčka a dělat svému kamarádovi 

Ferdovi společnost. Do Nového roku 2021 tak vstoupí Ferda i se svými 

kamarády a společnými silami se budou snažit dělat svět krásnějším místem, 

kde se lidé k sobě chovají hezky, rozdávají kolem sebe lásku, radost a všichni 

jsou zdraví a šťastní. 

Vít Hrodek s rodinou  

 

 

 



 

 

Vážení spoluobčané, 

chtěl bych moc poprosit o zapůjčení vašich historických dokumentů k oskenování a vytvoření historického 

archivu obce. Letos naše obec slaví 650. let od svého založení a budeme vydávat k této příležitosti historickou 

publikaci. Chceme i zachovat tyto materiály pro budoucí generace a případné „muzeum“ obce v naší 

baráčnické rychtě.  

Děkuji moc. 

         Petr Mašek, starosta obce  

 

Projekty obce 

Vážení, 

na projednávání  Vize rozvoje obce Záryby jsem slíbil, že budu občany informovat s předstihem o projektech, 

které se obec chystá realizovat. V současné době připravujeme nové webové stránky obce, kde bych chtěl 

zřídit kolonku s projekty obce, které se realizují, připravují, a nebo o nich zastupitelstvo uvažuje, včetně 

projektových dokumentací a ostatních materiálů. V současné době máme připravené k realizaci následující 

projekty : 

„Revitalizace veřejného prostranství Záryby – návesní prostor U Kapličky“ 

Projektová dokumentace je k nahlédnutí na našem obecním úřadě a v současné chvíli máme vysoutěženého 

dodavatele stavby a čekáme na rozhodnutí o poskytnutí dotace u Státního zemědělského intervenčního fondu. 

Realizovat by se mělo v období květen-listopad. Celá akce vyjde na 608 612 Kč včetně DPH a dotace by měla 

být 400 000 Kč.  

„Rekonstrukce budovy ZŠ v obci Záryby“ 

Projektová dokumentace je k nahlédnutí na našem obecním úřadě a v současné chvíli máme podánu žádost o 

dotaci u Ministerstva pro místní rozvoj. Jedná se o výměnu všech oken a uvedení budovy do původního stavu, 

tedy pokud jde o okenní otvory. Ještě se bude měnit podlahová krytina v jedné třídě. V současné chvíli nám 

stále chybí souhlasné stanovisko od KHS, ale snad se vše zdárně vyřeší a získáme stavební povolení. Celá 

akce bude stát 5 473 565 Kč včetně DPH a dotace by měla být 4 378 852 Kč.  

„Obnova místní komunikace 5c-1 v obci Záryby“ 

Projektová dokumentace je k nahlédnutí na našem obecním úřadě a v současné chvíli máme podánu žádost o 

dotaci rovněž u Ministerstva pro místní rozvoj. Projekt řeší kompletní opravu povrchu komunikace od 

kapličky sv. Anny v délce cca 715 m až k můstku směrem na Don. V celé délce bude položen nový asfaltový 

koberec. Akce bude stát 2 101 246 Kč včetně DPH a dotace bude 1 680 996 Kč. 

 

 

 

„Záryby – oprava chodníku podél silnice III/10159 u fotbalového hřiště“ 

Projektová dokumentace je k nahlédnutí na našem obecním úřadě a v současné chvíli máme podánu žádost o 

dotaci u Státního fondu dopravní infrastruktury. Projekt řeší nový chodník od spojovacího chodníku Záryby-

Martinov až ke vjezdu na parkoviště k fotbalovému hřišti. Projekt řeší chodník, vjezdy k nemovitostem, 



parkovací stání i novou doprovodnou zeleň. Ve vjezdech je navržena drenážní dlažba, aby se zlepšilo 

odvodnění chodníku. Celá akce bude stát 1 921 949 Kč včetně DPH a dotace by měla být 1 633 656 Kč.   

Tak to jsou projekty, které mají stavební povolení, nebo je o něj požádáno a chystají se k realizaci. V současné 

chvíli jsme požádali o stavební povolení na projekt „Chodníky Záryby – 2. etapa“, který bude stavebně dost 

náročný, ale je nejvíce potřebný, protože řeší nový chodník přes křižovatku k Relimexu v Martinově, kde 

v současné chvíli žádný chodník není!!! Prohlédnout si projekt je rovněž možné u nás na obecním úřadě, 

samozřejmě po domluvě se mnou. Také máme dokončený projekt „Veřejné osvětlení obce Záryby“, který 

rovněž budeme postupně realizovat tak, jak budeme získávat vhodné dotační tituly. Dalším připraveným 

projektem je „Prodloužení vodovodního řadu na pozemcích parc. č.847/1, 847/15, 1012/1 a 1012/2 v k.ú. 

Martinov“, který je připravený včetně stavebního povolení, ale trochu váznou jednání s majiteli pozemků na 

spolufinancování akce. Jde o vodovodní řad do průmyslové zóny „Na Palpostě“.  

Dalším důležitým projektem je přístavba a rozšíření kapacity naší základní školy, tak jak je prezentováno 

v naší Vizi rozvoje, která je všem přístupná na webu zaryby.cityupgrade.cz. 

Tento projekt už budeme řešit s veřejností a bude postupně rozvíjen. Sice to bude trvat delší dobu, ale mělo 

by se dojít k výsledku, který bude vyhovovat obci, učitelům i rodičům. Na projednávání se už velice těším a 

očekávám velkou účast rodičů. Samozřejmě budete všichni s předstihem informováni. V současné chvíli 

připravujeme „základní návrh“, který potom budeme postupně všichni rozvíjet a připomínkovat. Celá akce 

bude mít rovněž svůj vlastní web, kde bude vše zveřejňováno. 

Letos také začneme připravovat další projekty na rekonstrukce chodníků, výstavbu nového zázemí pro 

Pionýry a Soptíky na novém obecním pozemku u hřiště a hlavně budeme pokračovat v obnově pozemní 

komunikace přes areál bývalého ZD Dřísy a zřízení sběrného dvora v obci.  

        Petr Mašek, starosta obce 

 

 

zaryby.cityupgrade.cz


 

 
 

 Vážení rodiče školáků, předškoláků a milí spoluobčané, 

 

28. ledna jsme našim žákům rozdali pololetní vysvědčení. Děkujeme rodičům za spolupráci a důslednost při 

výuce v prvním pololetí školního roku. Snad se situace zlepší a všichni žáci se brzy sejdou spolu ve škole. 

 

V měsíci únoru a březnu se budeme připravovat na zápis dětí do 1. ročníku, který bude 9. dubna 2021. Na 

našich webových stránkách jste se už mohli seznámit s materiály předškolních dětí do naší základní školy. 

Účelem zápisu je posoudit školní připravenost dítěte. Nejlepší je, když se dítě účastní zápisu osobně, aby tak 

mohlo dojít k vzájemnému kontaktu dítěte se školou a pedagogy. Minulý rok se osobní zápis nekonal, protože 

doba „covidová“ to nedovolila. I letos naše škola připravuje aktivity pro vyhodnocování úrovně dovedností 

předškolních dětí. Rádi bychom se s nimi setkali osobně, abychom se navzájem poznali.  

 

Desatero pro rodiče předškoláků, které jsme představili na našich webových stránkách, nabízí rodičům 

přehledné základní informace o tom, co by mělo dítě zvládnout před vstupem do základní školy. Jsou tam 

zachyceny jak výchovné, tak vzdělávací předpoklady. Je důležité také napsat, že zrání každého dítěte je 

individuální, že každé dítě nemusí vše dosáhnout přesně k určitému datu. Konkrétním příkladem jsou časté 

vady řeči. Pak záleží na spolupráci logopeda, rodiče a dítěte, jak rychle se podaří vývoj řeči zdokonalit. 

 

MŠMT doporučuje mateřské škole, ve které se dítě vzdělává, poskytnout informace o školní připravenosti 

škole, na kterou dítě přechází. Tím se usnadní dítěti přestup do nového prostředí. Rodiče se při zápisu dozvědí, 

na co se mají ve zbývajícím čase před vstupem do školy zaměřit. 

 

Kdo uvažuje o odkladu, vyšetření z PPP by měl předložit při zápisu, aby se správně rozhodl za podpory 

odborníka a předešel dlouhému čekání na vyšetření. 

 

Letos nevíme přesně, jak bude zápis probíhat, pravděpodobně distančně. Budeme se řídit doporučením MŠMT 

a rodiče budeme včas informovat.  

 

Dnešní fotka je z činnosti ŠD.                                                                                     

  Kolektiv ZŠ Záryby 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 Před uzavřením školky si děti stihly užít 

společně první sníh.   
 

 

 
 

Zpráva za MŠ: 

Pohádka o jedné smutné školce. 

 
Byla jednou jedna školka a v ní dvě třídy. Po vánočních prázdninách se s radostí jak děti tak dospělí znovu 
sešli ve třídách, ale společně s nimi se do školky vloudil a protlačil i nechtěný bacil. A  protože se mu ve školce 
zalíbilo, začal se tam rozmnožovat. Nezbývalo než požádat o pomoc a školku znovu uzavřít. 
  Tomík, Kvak a Beruška  byli velmi smutné , že ve školce znovu zůstaly samy, ale nedalo se nic dělat bylo 
potřeba se nevítaného hosta zbavit. Paní učitelky udržovaly s dětmi a rodiči kontakt aspoň přes fcb skupinu 
na kterou pravidelně zveřejňovaly úkoly pro děti. 
 Po dlouhých a pracovních dnech se vrátily do školky ženy, kterým se bacil vyhnul.  Začaly dávat vše znovu 
do pořádku. Zapojili se jejich ruce, čistící stroje,  pračky a firma na čištění koberců. Úklid a dezinfekce trvala 
celý týden.  
   Nevítaný host byl vyhnán nemocní se uzdravili a od 1.února začala školka druhým pokusem. Snad tentokrát 
lepším. Atmosféra je stále zvláštní, takové napětí a obava aby se bacil nevrátil a nezpůsobil další škody. Ale 
jinak jsou všichni rádi, že jsou již zase spolu.  Mohou si spolu hrát, kreslit, povídat a nebo třeba poslouchat 
pohádky se stejně dobrým koncem, jaký je v té naší školce. Bylo by krásné, kdybychom mohli napsat: 
„Zazvonil zvonec a bacilům je konec“. Zatím tomu tak není, ale věříme, že i toho se dočkáme.  
Zase budeme volní tak jako dřív, budeme se moci společně scházet a bavit, jezdit na výlety a těšit se na 
návštěvu divadelních představení. 
Tak na takový konec se moooc těšíme u nás v MŠ Záryby- jak děti , tak všichni dospělí, kteří vás touto cestou 
všechny zdraví.  

Radka Blanárová – ředitelka MŠ Záryby 
  
 
 
 
 

 



 
 

Jaký byl rok 2020? 
 

Zápis do kroniky za rok 2020 je v počítači připravený a teď mi zbývá už jen ta „těžší“ práce a všechny zápisky a 

postřehy zapsat vlastní rukou do kroniky obce. Zjišťuji, že psát čitelně vlastní rukou text, je pro mě velmi neobvyklá 

činnost. Ale vzhledem k zavedené tradici navazuji na své předchůdce, kteří ručně psali kroniku obce Záryby přede 

mnou. Kronika obce psaná od roku 1919 čítá 4 svazky a přede mnou ji vedli Josef Votava, řídící učitel, Karel 

Kuklík, řídící učitel, Václav Jandečka, rolník, František Černý, poštovní kontrolor, Vilém Schöps, řídící učitel a 

Alena Štemberová, ředitelka školy.  

 
Jaký byl tedy rok 2020? Byl jako na houpačce, hektický, plný strachu, obav, zákazů, příkazů a nařízení a byl plný 

negativních zpráv, které se na nás valily ze všech stran. 

 

Rozhodla jsem se tedy, vážení spoluobčané, s vámi podělit o střípky některých pozitivní zpráv, které budou 

zapsány pro rok 2020 do obecní kroniky, které jsem sama zažila nebo jsem se o nich dozvěděla, a které dokumentují 

chronologický přehled hezkých a pozitivních událostí, co se v Zárybech staly, a co se našim spoluobčanům 

pěkného povedlo.  

 

V lednu děti ze základní školy chodily po vesnici a na vstupní dveře psaly počáteční písmena tří králů, Kašpara, 

Melichara a Baltazara, aby přinesly do domu štěstí. Zárybští hasiči se mohli sejít na výroční valné hromadě 

v sokolovně, a znovu se potvrdilo, že jsou dobrá parta. Narozeniny sbormistryně Alenky Morávkové se slavily 

v kruhu členek sboru Zárybníček. Překvapená Alenka od členek souboru dostala lavičku na zahradu s podpisy 

jednotlivých členek souboru. Hostina, kdy „stoly se prohýbaly pod jídlem“. Zpívalo se skoro až do půlnoci.  

Myslivecký ples zahájily lesní rohy a přivítací zpěv. Připravené stoly a židle nestačily náporu návštěvníků a muselo 

se přidávat. Hudební skupina Karyna zajistila dobrou zábavu. Tombola, která obsahovala spoustu ulovené zvěře, 

všechny nalákala.  

 

V únoru se Soptíci rozjeli na závody na Floriánkovo uzlování do libišské sokolovny. Plnili spojování a rozpojování 

hadic, poznávání topografických značek, vázání uzlů, poznávání hasičské techniky. Odměnou bylo třetí místo pro 

přípravku. Oddíl dívek uspořádal gymnastické závody se závodnicemi z Kostelce nad Labem. Zárybská děvčata 

se nedala zahanbit a nejedna stála na bedně. V sokolovně se konal včeličkový karneval. Neznamená to, že by děti 

musely být jenom za masku včelky, ale byly vítány i jiné masky. Valné sedění baráčníků se uskutečnilo 

v sokolovně. Po oficiálním programu se o zábavu postaral harmonikář. Základní škola připomněla Masopust tím, 

že se děti učily v maskách. Do průvodu po obci se spojila základní škola s mateřskou školou.  

 

V březnu mimořádná opatření zasáhla i Záryby. Po počátečním šoku se „vzmužily zárybské ženy“. Na facebooku 

se objevily výzvy – šití roušek, vzájemná pomoc všeho druhu. Na autobusové zastávce v Zárybech a v Martinově 

se zavedly šňůry s kolíčky tzv. rouškovník, na které dobrovolné šičky věšely ušité roušky. Rodiče si 

prostřednictvím facebooku vyměňovaly návody na hry s dětmi. Eliška Podskalská nabídla rodičům návody, kde 

jsou na internetu aktivity pro děti všeho věku na webu Pionýra. Dobrovolníci z řad hasičů roznášeli do jednotlivých 

domů desinfekční prostředky. Zárybský vietnamský prodejce donesl na obecní úřad ušité roušky, aby je obec 

rozdala potřebným.  

 

Dubnové Velikonoce nás zastihly ještě v nouzovém stavu, a tak naše dobrá duše Hanka vymyslela, že se vyzdobí 

autobusové zastávky. Autobusové zastávky se změnily ve velikonoční výstavu. Nechybělo ani barevné přání na 

velké čtvrtce – Veselé velikonoce přejeme vám všem, ať brzy je zase zdravá ta naše krásná česká zem. Rodina 

Markových z Martinova pověsila do martinovské skály Houpačku pro krajinu. Jak sama uvedla pro potěšení 

spoluobčanů, pro všechny kolemjdoucí a kolemjedoucí. Ještě se nestačila uklidit velikonoční výzdoba a už přišla 

výzva na zhotovení jarních motivů. A tak se taky stalo a naše autobusové čekárny byly ozdobeny novými veselými 

a barevnými motivy a přáním Jarní květy hlásí, že se blíží lepší časy. Tak se těšme přátelé na společné chvíle veselé. 

Poslední dubnový den se na všech sloupech osvětlení objevily vyrobené čarodějnice a balónky.  

 

První květnový den Vítek Hrodek usadil na nově upravenou vpusť do rybníka v Zárybech Vodníka Ferdu 

Zárybáka. Byl vyřezaný z velkého dřevěného kmene a posazený na velký betonový kvádr. Hned po usazení se 

k rybníku začali scházet občané a pochvalovali si, jak je kolem rybníka krásné prostředí. Začalo trénování malých 



i velkých fotbalistů. Poslední květnový den se konal improvizovaný dětský den. Na organizaci se podíleli myslivci, 

hasiči, baráčníci, sokol, fotbalisté, pionýr a spousta dobrovolníků.  

 

V červnu se uskutečnily závody v Čakovičkách – Nové Vsi – koňská spřežení. Pan František Štamfest a hasiči 

s baráčníky pomáhali s organizací. Komunitní centrum uspořádalo akci dones-vyměň-odnes – čisté oblečení, 

doplňky, bižuterie, knihy, drobné věci do domácnosti, hračky sportovní potřeby. Nové byly stánky s občerstvením 

od dětí a další raritou bylo koupání dětí v nově napuštěném rybníku. Za celých 60 let, co v Zárybech žiju, to 

nepamatuji.  

 

V červenci se uskutečnil sběr šatstva, oblečení do Diakonie Broumov. Zorganizovali baráčníci s komunitním 

centrem. Hasiči přivezli novou Máňu, která byla získána za peníze z veřejné sbírky. Přejmenovali ji na Táňu. 

Starosta obce komentoval její příjezd do Záryb na facebooku v přímém přenosu. Rodina Markových uspořádala 

setkání v Lese přátelství v Martinově. Jednalo se o drobnou symbolickou vernisáž k poctě Klubu českých turistů. 

Začátek prázdnin patřil pionýrskému oddílu, který se zúčastnil letního dětského tábora v Rajnochovicích. 

Komunitní centrum Záryby a Obec baráčnická pozvaly na tradiční slavnost svaté Anny.  

 

V srpnu uspořádal myslivecký spolek II. ročník Memoriálu Bohumila Cincibuse ve střelbě na asfaltové terče. Na 

střelnici v Tišicích se konala vzpomínková akce na mého syna Bohouška. Těší mě, že lidi na něj nezapomněli. Na 

konci srpna se uskutečnil 3. ročník fotbalového kempu Záryby. Počasí mladým fotbalistům přálo, a tak se mohli 

věnovat plně tréninku.  

 

V září začal nový školní rok. Zahájení, které proběhlo venku, začalo bez roušek, ale v průběhu času se roušky 

musely začít nosit. Letošní rok si základní škola dala za krédo: „Křídla mohou narůst jenom těm, kteří zkoušejí 

létat“. Ani mateřská škola nevynechala zahájení školního roku a otevřela opět dvě třídy. Komunitní centrum 

zahájilo opět svou činnost a nabídlo mnoho aktivit. Soptíci a Pionýři měli první schůzky v pionýrské klubovně. 

Oslav 140 let SDH Brandýs nad Labem se zúčastnili zástupci zárybských hasičů společně s novou Táňou na 

náměstí v Brandýse nad Labem. V Praze byly vyhlášeny krajské Ceny Ď pro rok 2020. Nadace Leontinka navrhla 

MŠ Záryby za již tradiční Vánoční benefiční jarmark a ta byla komisí vybrána.  

 

V říjnu Obecní úřad zabezpečil vysázení 40 ovocných stromů na pozemku za ČOV směrem k Labi, podle výpustě 

z ČOV do Labe. Doufejme, že vyrostou a budou rodit a nepadnou za oběť vandalům.  

 

V listopadu na zastávkách v Zárybech a v Martinově byly připraveny vánoční stromky, kam si mohli občané 

zavěsit ozdobu, kterou si buď koupili na jarmarku nebo přinesli z domova. Byl rozsvícen vánoční stromeček na 

návsi u vrbiček. Děti z mateřské školy zanotovaly písničky a přednesly básničky do místního rozhlasu. Hudební 

vystoupení měly i děti z nadace Leontinka. Vánoční jarmark na návsi pod vrbičkami přinesl do Nadace Leontinka 

neuvěřitelných 29.500,- Kč. 

 

V prosinci zorganizovali hasiči Betlémské světlo v místní hasičské zbrojnici. Vyvezli z garáže novou Táňu a 

připravili pouze omezené občerstvení. Z dovezeného betlémského světla si mohl každý napálit a rozsvítit doma 

svůj adventní věnec nebo dovézt až na hřbitov a rozsvítit svým blízkým. K zárybskému rybníku připlavali dva 

kapři a usadili se na novém stavidle. Údajně se jim po Ferdovi Zárybákovi stýskalo a tak připlavali, aby dělali 

všem radost.  

 

Tak to byl krátký telegrafický přehled událostí, které budou zapsány do obecní kroniky. Samozřejmě se mi všechno 

do tohoto článku nevešlo, jednotlivé události jsou popsány v kronice více podrobněji a těch pozitivních zpráv bylo 

mnohem více. Jsem ráda, že i v těchto těžkých časech se v mezích možností nezastavil spolkový život v obci. 

Pokud by nebyla epidemie, byl by v kronice popsán maškarní karneval, Hubičková, strašidelná stezka lesem, 

zárybský sprint, hasičská zábava, vystoupení ochotníků a další akce, které musely být zrušeny.  

 

Jaký bude rok 2021? Zatím to na naše oblíbené aktivity a společenská a sousedská setkávání moc nevypadá. Přeji 

nám tedy všem, abychom tuto krizi ve zdraví přežili a mohli se vrátit bez obav k „normálnímu“ životu a já je mohla 

zapisovat do obecní kroniky. Držím nám všem palce!!!!! 

 

JUDr. Ivana Cincibusová, kronikářka obce 
 
 
 



Kristýna Habrová 
 

 

Jaroslava Mašková  
 

 

Kateřina Kotlanová  
 

 

Lakovna Rejmon  
 

 

Kristýna Nováková  
 

 
René Hlásný  

 

 

Petr Mašek – nalezenec  
 

 

Pavla Marková  
 

 

Lucie Cikánová – lesní dobroty  
 

 
Markéta Purnochová  

 

 

Miloslav Mňuk  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

  

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

  

 

 



Lakovna Rejmon  
 

 

Eva Dytrychová 
 

 

Zuzana Vrchotová  - rybník v Martinově 
 

 

Lenka Koderová  
 

 

Jitka Marková  
 

 

Tomáš Durdík  
 

 

Ivana Cincibusová – zárybské děti si staví bunkry.  
 

 

Lucky Luke – bouřka  
 

 

  
 

 

 

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 



Radka Blanárová  
 

 

Kateřina Wirthová  
 

 

Jana Kotalíková  
 

 
Pavla Bačová  

 

 

Mirka Voborníková  
 

 

Lucie Školáková  
 

 

Tomáš Mach 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 



Karel Školák – zátiší…  
 

 

Hana Benešová  
 

 

Kristýna Habrová  
 

 

Jaroslav Kalina  
 

 

Josefína Zdeňka Hanušů – zrcadlení  
 

 

Vít Hrodek  
 

 

Adéla Durdíková  
 

 

Adéla Trpišovská  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V rámci kladného vztahu k obci a jejím občanům, včetně zastupitelů, Suchý Pavel otiskl fotografie 

 ze soutěže, zcela zdarma. 



 Výlet do historie Přemyslovců 

 
 

Svatou Ludmilu známe jako patronku českého národa. Položila základy křesťanství 

v Čechách a jako manželka knížete Bořivoje I. a matka knížat Spytihněva a Vratislava se stala 

zakladatelkou vládnoucí dynastie Přemyslovců. V letošním roce uplyne 1100 let od jejího 

zavraždění. Připomeňme si několik okamžiků z jejího života.  

 

Narodila se kolem roku 860 na knížecím dřevěném hradu Pšov nad soutokem Labe a 

Vltavy. V těchto místech je již od 16. století vystaven mělnický zámek. V útlém věku byla 

provdána za Bořivoje z rodu Přemyslovců. Zprvu byla pohankou, ale později byla pokřtěna. Byla prý 

vždy mírná, spravedlivá, nápomocná svému manželovi, laskavá a štědrá k chudým, pomocnicí vdovám i 

sirotkům. Podle legendy se jí narodily tři dcery a tři synové, z nichž jsou nejvíc známi Spytihněv a 

Vratislav.  

 

Hlavní role kněžny nastala v době smrti jejího manžela, a pak v době vlády synů, hlavně 

v meziobdobí po jejich smrti. Účastnila se do určité míry regentské vlády, a hlavně usměrňovala vývoj a 

výchovu svého nejmladšího syna Vratislava, a pak zejména vnuka Václava. Po smrti knížete Vratislava 

v r. 921 převzala regentský úkol v zemi jeho manželka, snacha Ludmily – vdova kněžna Drahomíra, která 

pocházela z rodu Stodoranů. Rozpory mezi Drahomírou a Ludmilou se týkaly nejen vlivu babičky na 

Václava, ale i politických postojů obou žen.  

 

Zdá se, že Ludmila hájila pro Václava jako prvorozeného právo na vládu po otci, zatímco 

Drahomíra usilovala o prosazení druhého syna Boleslava.  Jejich politické rozepře nebudu dál rozebírat. 

To ponechám historikům. Každopádně spor obou kněžen vyústil v nucený odchod Ludmily z Prahy na 

Tetín. 

 

 

Kněžna Drahomíra nakonec spor s tchýní vyřešila 

zavražděním staré kněžny. Dva muži z její družiny požádali 

o přespání na hradě Tetín, ale v noci vnikli do ložnice Ludmily a 

uškrtili ji. Stalo se tak 15. září roku 921. Kněžna Drahomíra zvítězila, 

ale vražda se jí nevyplatila. Pomstila se sice za skutečná nebo 

domnělá příkoří, zmocnila se majetku, ale politicky prohrála. 

 

V době smrti bylo Ludmile zřejmě 61 let. K oficiálnímu 

potvrzení její svatosti došlo v roce 1143. Svatá Ludmila bývá 

zobrazována v dlouhém šatu s hlavou pokrytou závojem, popřípadě 

knížecí čapkou. Jejím hlavním atributem je stočený šál nebo závoj 

kolem krku, případně provaz, který drží v ruce.  

 

 

 

 

 

Až bude příznivější doba, zastavte se na některém z míst, kde žila kněžna Ludmila. Může to být 

Mělník s jeho vinicemi, hradiště Levý Hradec v Roztokách, hrad Tetín, nebo vyhlídka Svatý Jan pod 

Skalou.  

 

 

      Petra Imlaufová, tetička vzdělavatelka 
 
 



 

Bilance nelehkého roku v komunitním domečku 
 

Milí čtenáři 

s příchodem nového roku se sluší zhodnotit rok minulý. Přestože byl pro komunitní život 

více než problematický, ledacos se povedlo. 

 

      Dokud to jen trochu šlo, provozovali jsme kroužky pro děti. Dětská angličtina fungovala od ledna do 

června a pak ještě v září. Vynechané výtvarné dílny mohly děti dochodit v červnu. Také se podařilo 

zorganizovat většinu lekcí šití pro děti. 

Fungovaly rovněž volnočasové aktivity pro dospělé. Angličtinu se podařilo úplně přesunout online. Díky 

nasazení Jitky Schützové proběhlo 5 keramických dílen a aktuálně podnikáme kroky k nákupu keramické 

pece, aby se keramická činnost v Zárybech mohla rozvíjet.  

    Jitka Kuncová zase vložila síly do organizování červnového swapu. Účast byla větší, než minule a 

zajímavým ozvláštněním byly dětské prodejní stánky, kde děti prodávaly své výrobky (hlavně jedlé). 

Venkovní swap i dětské stánky určitě letos zopakujeme.  

Uskutečnila se také slavnosti sv. Anny, které tak byly jednou z mála sousedských akcí minulého léta. 

Požehnání farářem proběhlo i za vlahého letního deště, divadélko Toy Machine bylo výjimečně povedené, 

Kafárna z Kostelce nezklamala a baráčnické tetičky se s občerstvením se opět vytáhly. Sv. Anna tedy proběhla 

na jedničku a Zuzka Vrchotová ze swapu i sv.Anny vytvořila vzpomínková videa, ke shlédnutí jsou na 

youtube. 

     Díky Petře Imlaufové a Radce Faltusové se i letos uskutečnil dětský příměstský tábor.  Letos však poprvé 

v zázemí samotného komunitního centra. Už tradičně byl nadupán cyklo výlety a koupáním v Labi a spoustou 

společných her. 

     Díky Evě Hrodkové se nám podařilo podat opět daňové přiznání a splnit všechny povinnosti uložené 

neziskovým organizacím.  

Klára Pirklová aktuálně předělává web kczaryby.cz, aby byl aktualizovaný a odpovídal našim potřebám. 

Zatím je hotová úvodní strana, podívejte se. 

     Cenu za největší událost letošního roku přesto vyhrává spolupráce s Brandýským Matýskem a Veronikou 

Panuščíkovou. Díky Veronice a jejímu nadšení pro věc se v Zárybech vytvořilo úžasně živé společenství 

rodičů s nejmenšími dětmi, kteří se scházejí jednou týdně v Herničce či venku a pak ještě jednou týdně už 

děti bez rodičů v rámci dětské skupiny Rybičky. Je to úžasný počin, který naplňuje přesně ten záměr, s jakým 

jsme jej pět roků zpátky zakládaly - obec, v níž se dobře žije. Veroniko, děkujeme!  

 

Plány na příští rok 
Nejžhavější novinkou je, že se opět bude konat dětský příměstský tábor! Místa se vždy rychle zaplní, tak 

neváhejte a přihlašujte své ratolesti.  

Dále bychom se rádi vrátili k výše zmíněným aktivitám a moc doufáme, že do jejich uskutečnění již nebude 

nic zasahovat. Swap, keramika, pravidelné kroužky pro děti, dětská hernička a především živá setkávání a 

sousedské akce nám chybí víc a víc.  Držme si tedy palce.  

 

Za tým Komunitního centra Záryby 

Zuzana Vrchotová 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Zpráva za soptíky: 

https://youtu.be/gMQ5imD0bQk
https://youtu.be/5boeBOByavo


Jak smutně vzdáleně jsme začali Nový rok. 

 
 

    Zdravím všechny naše soptíky touto cestou. Ačkoli jsme si mysleli, že od Nového roku začneme zase s pravidelnými 

schůzkami, realita je bohužel úplně jiná. Stále jsme od sebe vzdáleni a rozděleni a to vůbec neprospívá k udržení 

znalostí, které jsme již měli. Bohužel pomalu, ale jistě asi zapomínáte to, co jsme se v minulosti naučili. Kdo nezapomněl 

uzle, zkuste je naučit někoho doma a pak s nimi soutěžit kdo bude mít rychleji uvázáno. Nebo si zkuste na někom 

z rodiny obvázat nohu či dát ruku na šátek. A posledním opakováním by mohlo být kreslení topografických značek na 

prázdný papír a jejich pojmenování. Doufáme, že jste všichni zdraví, a že se situace brzy změní a my se budeme moci 

znovu vídat. Moc se na to těšíme.  

Zatím joha naši malí hasiči, krásné únorové dny vám i všem ostatním spoluobčanům za vedoucí soptíků přeje Radka. 

 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



NAŘÍZENÍ STÁTNÍ VETERINÁRNÍ SPRÁVY 
 

 Ústřední veterinární správa Státní veterinární správy jako místně a věcně příslušný správní orgán podle 

ustanovení § 48 odst. 1 písm. c) zák. č. 166/1999 Sb., o veterinární péči a o změně některých souvisejících 

zákonů (veterinární zákon), ve znění pozdějších předpisů, v souladu s ustanovením § 54 odst. 2 písm. a) a c) 

a odst. 3 veterinárního zákona a s vyhláškou č. 36/2007 Sb., o opatřeních pro tlumení aviární influenzy a o 

změně vyhlášky č. 299/2003 Sb., o opatřeních pro předcházení a zdolávání nákaz a nemocí přenosných ze 

zvířat na člověka, ve znění pozdějších předpisů, nařizuje tato  

 

mimořádná veterinární opatření 

 

k zamezení šíření nebezpečné nákazy – aviární influenzy na území České republiky: 

 

 Tato mimořádná veterinární opatření jsou vydávána na základě potvrzení výskytu nebezpečné nákazy – 

vysoce patogenní aviární influenzy na území České republiky. 

 

Čl. 1 

 Všem chovatelům, kteří chovají ve svém hospodářství drůbež podléhající evidenci podle zákona č. 154/2000 

Sb., o šlechtění, plemenitbě a evidenci hospodářských zvířat a o změně některých souvisejících zákonů 

(plemenářský zákon), ve znění pozdějších předpisů, se zakazuje 

 a) chovat drůbež ve volném výběhu. Výjimky z tohoto opatření může na základě žádosti povolit místně 

příslušná krajská veterinární správa Státní veterinární správy nebo Městská veterinární správa Státní 

veterinární správy v Praze. Výjimka může být povolena za podmínky, že krmivo a voda se těmto ptákům 

podává uvnitř zařízení, hal nebo pod přístřeškem, které zabraňují kontaktu volně žijících ptáků s tímto 

krmivem nebo vodou, a za podmínky, že drůbeži je zabráněno v přístupu na otevřené vodní plochy nebo toky,  

b) přemístění nebo prodej živé drůbeže chovatelům, kteří ve svém hospodářství chovají drůbež, která 

nepodléhá evidenci podle plemenářského zákona.  

 

Čl. 2 

 a) Ruší se platnost veškerých veterinárních podmínek určených pro konání svodů drůbeže a ostatního ptactva.  

b) Zakazuje se pořádání svodů drůbeže a ostatního ptactva, tj. soustředění těchto zvířat různých chovatelů na 

určeném místě a k určenému účelu. Zejména se zakazují trhy s drůbeží a ostatním ptactvem, výstavy, 

přehlídky, výkonnostní zkoušky a chovatelské soutěže i soutěže poštovních holubů. 

 

Čl. 3 

Sankce 

Za nesplnění nebo porušení povinností vyplývajících z těchto mimořádných veterinárních opatření může 

správní orgán podle ustanovení § 71 nebo § 72 veterinárního zákona uložit pokutu až do výše: 

 a) 100 000 Kč, jde-li o fyzickou osobu, 

 b) 2 000 000 Kč, jde-li o právnickou osobu nebo podnikající fyzickou osobu. 

 

Čl. 4 

 Společná a závěrečná ustanovení  

Toto nařízení Státní veterinární správy nabývá podle ustanovení § 76 odst. 3 písm. b) veterinárního zákona 

platnosti a účinnosti dnem jeho vyhlášení; za den jeho vyhlášení se považuje den jeho vyvěšení na úřední 

desce Ministerstva zemědělství. Vyvěšuje se na úředních deskách ministerstva a krajských úřadů, jejichž 

území se týká, na dobu nejméně 15 dnů a zveřejňuje se na internetových stránkách 

 Státní veterinární správy   

 

 

 

 

MVDr. Zbyněk Semerád ústřední ředitel 

 

 



  

Vzpomínka na JUDr. Jana Bubeníka    1. 1. 1951 – 14. 1. 2021 

 
„Neste mě, neste, ptáci, do nebes, k divokým kachnám volám přes vrátka. Skřivan ať 

zanechá mě blízko hvězd a straky odnesou mé zrcátka. Neste mě, neste, ptáci, do 

nebes, divokým kachnám čechrám peřinky. Přes moře žluté přejdu lila vřes a straky 

odnesou mé hodinky ještě dnes. Hou, hou, hou, kam zas všichni jdou…Za kouskem 

nebe! Dojíš se chlebem a ten je s medem, dokud dva jeden jsou…“      Zuzana 

Navarová – Do nebes   

                          A my byli tři… Sendy, Jan a já. Vždy říkal, že k životu nejvíce 

potřebuje psa, kamna, stůl a postel. To vše nám bohatě splňovala zárybská chaloupka 

na stáří…Byl velmi překvapen, když jsem ho ujišťovala, že se mu bude moc líbit 

instalatér, rybář a myslivec Honza Schütz…Nemýlila jsem se. Obdivoval jeho 

pracovní nasazení, šikovnost, byli oba na jedné vlně – vášniví myslivci a rybáři. Oba 

věděli o vodě a lese mnohé, měli si stále co vyprávět. Přátelství bylo zpečetěno. A 

odtud byl jen krůček k rybářským závodům, vaření halaszlé, s kamarádem 

Bedřichem z Moravy myslivecké vyprávěnky pod hvězdami nebraly konce, zpívali 

jsme a smáli se…nebylo snad řeky, kde by Jan nebyl na rybách, uměl vyprávět a zkušeností měl jako závodní 

rybář i jako trenér české reprezentace…Myslivecká a rybářská kuchyně byl další velký koníček a vášeň. Když 

navařil, tak ve velkém, aby měl každý dost. I tady našel parťáka, mistra Karla Školáka. Však myslivečtí hosté 

nejednou přiznali, že do Záryb jezdí i za vyhlášenou kuchyní Karla a Růženky Školákových. Na mysliveckém 

plese spolu u stolu vařili, až jsme s Růženkou řekly dost a šlo se tančit. A když přijela Lin, dcera jeho 

dlouholetého přítele Pepy Bursy, byl nadmíru spokojen. Fandil zárybskému mysliveckému spolku, vážil si 

pracovitosti myslivců, kteří se snaží přírodě co nejvíce vrátit zpět, vysazují stromky i zvěř, obnovují původní 

vodní strouhy a díla, pečují o zvěř, chrání ji a teprve pak loví. Těšil se, jak uslyší v Zárybech rochat daňky… 

Ctil myslivecké tradice, byly přirozenou součástí jeho života. S radostí sledoval revitalizaci rybníčka, místa 

Pod vrbičkami, vážil si lidí, vizionářů, kteří se nebojí jít za svým snem. Věděl, že když se lidé podporují a drží 

při sobě, dílo se daří. Často připomínal pověst o Svatoplukových synech a prutech…Protože od mládí hrál 

fotbal, sledoval jej a fandil místním fotbalistům, snažil se nevynechat jediný zápas. Uměl pozorovat, číst hru 

a pokud se někdo zeptal, řekl mu svůj názor. Když se z podnětu Hanky Machové začal formovat pěvecký sbor 

Zárybníček, byl jeho velkým příznivcem a fandou. Miloval, když jsem mu zpívala a hrála na kytaru, na klavír, 

jen tak doma…Užíval si chvíle s mými malými vnuky, jeho vnuk David prožil útlé dětství s rodiči ve Francii. 

Jeho literární biblí byl Bohumil Hrabal, Ota Pavel, Jaroslav Hašek. Obdivoval místní ochotnický spolek a jeho 

provedení Cimrmanových her.  Nesnášel lenost, přetvářku. Na své milované nejbližší měl nejvyšší nároky. 

Zastával názor, že dát je víc než mít. O tom, co jej bolelo a trápilo, moc nemluvil. Nebyl z těch, kteří potřebují 

litovat, stavět slzy na obdiv. Jako veterán URNY byl podstatou své povahy bojovník, ochránce. Do posledních 

dnů pracoval v rybářské organizaci, jejímž byl donedávna dlouholetým předsedou. Když nám před rokem 

odešla fenka Sendy, nedokázal se s jejím odchodem smířit. Byla mu velmi oddaná. Vždy tvrdil, že nikdy 

nemůžeme vrátit psímu kamarádovi to, co on dává nám. Když jsme se téměř před 10 lety znovu v životě 

potkali, nic jsme nechtěli a nečekali. Byli jsme smíření…Oba nás zaskočilo 

jiskření, jako před lety, kdy jsem Jendu poznala. Čas, ten nemá slitování, 

buď výzvu přijmeš nebo si zbaběle lituj, člověče, žes neměl odvahu žít ve 

shodě se svým srdcem. My zvolili to druhé a snažili se napáchat co nejméně 

škod. A život nám dal za pravdu. Netrvalo dlouho a potvrdilo se vážné 

onemocnění. Jan žil tak, jak byl zvyklý celý život, naplno. Neuměl se šetřit, 

pracoval. Souběh rakoviny a covidového zápalu plic byl boj pro statečné, 

který nešlo vyhrát, jen se ctí obstát. Nevyměnila bych společně prožitý čas 

za nic na světě, jsem vděčná i za ten krátký čas. „Tady, kde smrky se 

s listnáči mísí a sosny opodál stavějí chrám, se sojkou brhlík tu bydleli 

kdysi, protože nikdo z nich nechtěl být sám…“ zpívá Pavel Dobeš. To byla 

i naše písnička. V Zárybech vše začíná, v Zárybech vše končí…Byli jsme 

náplava a našli tu tolik nečekaného přátelství, kamarádství a porozumění. 

Za oba mohu říci: Díky, velké a vřelé díky. Byli jsme tu šťastní.         

                                                                                                     

    Alena Morávková     



 

 
ŽIVOTNÍ JUBILEA 

 

V měsíci lednu, únoru a březnu oslavili a oslaví své významné životní jubileum 
 
      50 roků                                              14.1.  Jana Mikšovská   

      50 roků                                              10.2.  Petra Imlaufová 

      50 roků                                                7.3.  Martina Kalinová                 

      60 roků                                              23.1.  Václav Štefan   

      60 roků                                              27.2.  Vladimír Škop 

      65 roků                                              28.2.  František Hampl  

      65 roků                                              10.3.  Jaroslav Cikán  

      70 roků                                              23.3.  Jana Holbová  

      75 roků                                              25.2.  Vlastimil Machota  

      75 roků                                              30.3.  Jaroslava Katušová  

      82 roků                                              17.2.  Libuše Zlatohlávková  

      90 roků                                              11.2.  Eva Černá  

      90 roků                                              17.3.  Jiřina Školáková  

 

  

Všem oslavencům přejeme hodně zdraví a mnoho osobní pohody. 

 

 
Oooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooo 

 

                                            Narození miminek 

 
V měsíci prosinci se rodičům Lucii Krejčové a Pavlu Rosickému narodil syn Pavel.  

 

V měsíci prosinci se manželům Barboře a Filipovi Stropkovým narodil syn Filip. 
 

 

                                                Chlapečkům a jejich rodičům přejeme hodně radosti a lásky. 

 

 

oooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooooo 
 

 

Úmrtí 
 
      První letošní smuteční zvonění v naší obci patřilo panu Františku Capouchovi, který navždy odešel dne 11.1.2021 ve 
věku 73 let. Pro tohoto velice šikovného pána nebylo nic, co by neuměl opravit. Spolu s manželkou Ivankou tvořili 
osudový pár, který žil pro svou rodinu. Když jste od jara do podzimu projížděli kolem jejich pečlivě obdělané zahrady u 
domu v martinovské zatáčce, tak jste si jistě všimli u plotu, jakoby zvlášť nám mávajících svítivých kytiček. 
Nezapomeneme!  
  
     Letošního ledna nás také zaskočila smutná zpráva o úmrtí pana Jana Bubeníka, který zemřel dne 14.1.2021 ve věku 
70let.  Chybět   nám    budou   jeho články v místním Zpravodaji, ve kterých se tento pán, vášnivý myslivec, mimo jiné, 
vyznával k jeho velké lásce k přírodě. Nebylo proto divu, že bydlel v jednom z nejkrásnějších míst v naší obci, 
kolem zárybského rybníku. Zapojoval se ve společenském dění v naší obci a za to mu děkujeme. Čest jeho památce! 
 
     Slušná, sečtělá, upřímná, tak by se dala charakterizovat paní Alena Kokorová, která nás navždy opustila dne 
27.1.2021 krátce po 81. narozeninách. My starší si ji pamatujeme, jak těžce fyzicky pracovala v místním zemědělském 
družstvu. Patřila mezi ty, které když jste potkali, tak se na vás usmálo sluníčko. Zůstanou nám na ni vzpomínky.   
 
 



Zpravodaj vydává obec Záryby 5 x ročně, IČ 00237361, sídlo Záryby 147 (zapsán do evidence periodického tisku MK ČR E 10063). Řídí 

redakční rada – vedoucí p. Petr Mašek. Tento výtisk vychází dne 15.2.2021 Tiskne Blesková tiskárna s.r.o. Záryby, Martinov 350. 

 

 

Marta  Černá  
 

 

Jitka Marková 
 

 

Eva Dytrychová  
 

Jaroslava Mašková  
 

 

Petr Mašek  
 

 

Alena Plívová  
 

 

Josefína Zdeňka Hanušů  
 

 

Klára Brůžová  
 

 

Mirka Voborníková  
 

 

 
 

 
 
 
   
  
 
   
  
 
  
  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
  
 
 

 
 
  
 
 
 
 
  


